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Vragen GroenLinks en D66 betreffende de ouderbijdrage Jeugdzorg      
 
Vanaf januari 2015 werd door het Rijk verplicht gesteld, dat ouders een eigen 
bijdrage Jeugd-GGZ  betaalden wanneer hun kind werd opgenomen of een 
dagbehandeling kreeg. Na veel kritiek op de maatregel, zegde staatssecretaris van 
Rijn een onderzoek toe. Verschillende gemeenten echter schortten het innen van de 
eigen bijdrage op in afwachting van de uitkomst van dat onderzoek. 
 
Op 25 februari 2015 dienden D66 en GroenLinks een motie vreemd in, waarin ook 
om opschorting van het innen van de ouderbijdrage werd gevraagd. 
De motie werd verworpen. 
 
Uit het betreffende onderzoek bleek dat ouders niet besparen op kosten voor hun 
kind, wanneer hij of zij opgenomen is of een dagbehandeling volgt. Dat was door 
Van Rijn wel verwacht en die aanname lag aan de ouderbijdrage ten grondslag.  
In februari 2015 stelde Van Rijn al een aantal uitzonderingsgevallen vast waarvoor 
de ouderbijdrage niet meer verplicht zou zijn, bijvoorbeeld voor ouders jonger dan 
21 jaar die in de bijstand zitten.  
 
Naar aanleiding van de uitkomst van het onderzoek werd de eigen bijdrage van 
ouders voor de jeugdhulp weer afgeschaft. Per 1 januari 2016 is deze regel daarom 
vervallen.  
Bij de gemeenten die de inning opgeschort hadden, zijn de eigen bijdragen over 
2015 ook komen te vervallen.  
Van Rijn gaat de gemeenten compenseren voor de 26 miljoen euro die ze mislopen 
door het afschaffen van de regeling. 
 
1. Bij hoeveel inwoners heeft de gemeente Renkum in 2015 een eigen bijdrage in 
rekening gebracht?  
 
2. Bij hoeveel inwoners is deze eigen bijdrage daadwerkelijk geïnd? 
 
3. Hoeveel inwoners zijnde een uitzonderingsgeval in onze gemeente hoefden de 
eigen bijdrage niet te betalen? 
 
4. Bent u bereid om de nog openstaande inningen over 2015 kwijt te schelden, nu is 
aangetoond dat de eigen bijdrage een onterechte extra kostenpost is voor deze 
ouders? 
 
5.  Bent u bereid de reeds geïnde bedragen terug te betalen? Graag met toelichting. 
 
6. Hoeveel denkt de Gemeente Renkum te zullen ontvangen van de genoemde 
compensatiegelden? 
 
 


